
 

Závěrečná zpráva z výroční členské 
schůze volejbalového oddílu TJ Turnov 

za rok 2023 a sezónu 2023–2024 

 

 
 

Pátek 26. dubna 2024 od 17:30 hod. 

Sokolovna Turnov 



Program výroční schůze oddílu volejbalu TJ Turnov  

 
Program schůze: 

1) Zahájení a přivítání členů a hostů, pověření vedení výroční členské schůze 

2) Schválení programu jednání a způsobu hlasování 

3) Volba mandátové, návrhové a volební komise  

4) Zpráva mandátové komise o usnášeníschopnosti výroční členské schůze  

 5) Zpráva hospodáře Aleše Peciny o hospodaření oddílu   

 6) Zpráva předsedy a šéftrenéra Pavla Starého + zprávy jednotlivých vedoucích družstev 

• Muži – Pavel Mašek 
• Ženy – Jana Matějková 
• Juniorky U20 – Michaela Kočová 
• Kadetky U18 – Jiří Zýka 
• Starší žákyně U16 – Iveta Donátová 
• Mladší žákyně a starší přípravka – Zuzana Hyblerová 
• Mladší přípravka – Jan Filip 
• Beach (mládež) – David Černý 
• „Vořežpruti“ – Janek Blažek 
• Pozdní sběr – Petra Bernatová 

 
7) Zpráva správce beachvolejbalového a antukového areálu a předsedy beachvolejbalové sekce 
Tomáše Turka 
 
8) Zpráva kulturního referenta – Vladislav Maruška 
 

9) Diskuse 

 

10) Volba výboru – předsedy oddílu, hospodáře oddílu, předsedy beachvolejbalové sekce a členů 
výboru 
 

11) Zpráva návrhové komise – návrh a schválení usnesení výroční členské schůze 

 

Z výroční členské schůze bude následně zhotoven zápis, který bude zveřejněn na webových 
stránkách oddílu. 

Pavel Starý – předseda volejbalového oddílu TJ Turnov 



Průběh schůze 
 

• V době plánovaného zahájení schůze nebyla přítomna nadpoloviční většina ze 161 
členů oddílu s volebním právem, tj. čestných členů a členů starších 15 let. Dle stanov 
jsme tedy museli kvůli usnášeníschopnosti čekat dalších 15 minut. Schůze tedy byla 
zahájena v 17:45 hod. 

• Vedením schůze byl pověřen člen výboru Jan Blažek, který přivítal všechny přítomné. 
• Přítomní si odhlasovali, že během schůze se bude hlasovat o jednotlivých věcech 

zvlášť, a to veřejně zvednutím ruky. 
• Do sloučené mandátové, návrhové a volební komise byly zvoleny Zuzana Hyblerová 

a Klára Hejduková. 
• Na schůzi bylo přítomno 37 ze 161 členů oddílu s volebním mandátem a výroční 

schůze byla dle zprávy mandátové komise po 15minutové čekací době 
usnášeníschopná. 

 

Zpráva o hospodaření oddílu – Aleš Pecina 

Celoroční bilance financí za rok 2023 

Počáteční zůstatek na účtu k 1. 1. 2023: 835.087,- Kč 

Celkové příjmy za rok 2023: 1.596.676,- Kč 

Celkové výdaje za rok 2023: 1.795.145,- Kč 

Meziroční bilance za ro 2023: - 198.469,- Kč 

Konečný zůstatek na účtu k 31. 12. 2023: 636.618,- Kč 

 

Příjmy za rok 2023 

Členské příspěvky: 421.906,- Kč 

Platba za soustředění: 126.400,- Kč 

LKVS a ples: 66.911,- Kč 

Dary a sponzoring: 482.000,- Kč 

Dotace: 296.715,- Kč 

Převod zálohy: 200.000,- Kč 

Další příjmy: 2.744,- Kč 

 

Výdaje za rok 2023 

Nájmy: 324.244,- Kč 

Trenéři a mzdy: 388.610,- Kč 

Cestovné: 170.952,- Kč 

Rozhodčí: 50.254,- Kč 

Startovné: 75.100,- Kč 

Splátka beach: 146.154,- Kč 

Ostatní náklady – ubytování, stravné, atd.: 

327.349,- Kč 

Převod zálohy: 200.000,- Kč 

Beach areál: 112.482,- Kč 

 
 



 

Zpráva předsedy a šéftrenéra Pavla Starého   

Je skvělé, když kdykoliv můžeme konstatovat, že uplynulý rok byl výjimečný a můžeme ho 
zapsat mezi významné milníky našeho volejbalového oddílu. Předchozí rok bezesporu mezi 
takové roky patří, protože v bilancovaném roce 2023 se nám ve spolupráci s mnoha subjekty 
povedl dokončit beachvolejbalový areál. Od této doby tedy budeme hodnotit naši sportovní 
činnost nově ve dvou oblastech – tradičně v šestkovém volejbale a nově i v beachvolejbale. 
Podívejme se tedy na činnost našeho oddílu v uplynulém roce 2023, resp. v právě končící 
sezóně 2023-2024. 

Sportovní činnost 

Volejbalová sezóna 2023–2024 byla ve znamení úspěšného působení družstev mužů i žen 
v krajských soutěžích, dvou ligových soutěží kadetek U18 a juniorek U20, krajských soutěží 
starších a mladších žákyň a bohaté účasti starší a mladší přípravky v soutěžích barevného 
minivolejbalu. 

 

Zpráva o činnosti mužů – Pavel Mašek 

Už je to tady, blíží se vyvrcholení sezóny, a to výroční schůze volejbalového oddílu. 
Manželka mi přidělila kapesné 100,- Kč se slovy: "Užij si to."  
 
Rok 2023 byl pro volejbalový tým, řekl bych, úspěšný. Zimní sportovní soustředění jsme 
zvládli za hojné účasti na VolejandBasket bálu a tím přispěli značnou částkou na výstavbu 
sportovního zázemí pro budoucí turnovské pískaře. Co se herních úspěchů týče, tak i ty se 
dostavily. Po rozpačité úvodní sezóně ročníku 2022/2023, kdy tým přezimoval na 
předposledním místě tabulky, jsme změnili k nelibosti hostujících týmů domovskou halu, 
resp. tělocvičnu. Atypické rozměry sportovního sálu při I. ZŠ ve Skálově ulici nejprve přivedly 
k dvojité prohře lídra tabulky Spartak Smržovka, když jsme předtím jako hosté porazili 
Vysoké nad Jizerou. Body turnovský tým ztratil jen s Malou Skálou a to hlavně kvůli absenci 
P. Maška, který se místo volejbalových hráčských povinností rekreoval na běžeckých tratích 
v Östersundu. Stačila jedna výhružná sms a chlapci v odpolední odvetě vše napravili. Pouze 
bod jsme si přivezli z Jablonce a pouze bod jsme ztratili s Lokomotivou Liberec. Tedy 
z celkových 36 bodů v jarní části jsme na soupeřích získali bodů 27 a to nás katapultovalo na 
krásnou třetí příčku v celkovém pořadí. Vítězem se stal VK Malá Skála s náskokem dvou 
bodů na Zikudovce a druhá byla Bižuterie Jablonec s jednobodovým náskokem na turnovské 
mladíčky. Čtvrtá skončila Smržovka, bod za Turnováky. Do posledního utkání vlastně nebylo 
jisté, který tým na jakém místě skončí a rozuzlení bylo, alespoň pro nás, fantastické. 
 
Jarní příprava byla ve znamení Beachvolejbalu na nových kurtech. V létě každý trénoval 
individuálně a větší společná akce nás čekala první zářijový týden na volejbalovém 
soustředění v Bílém Potoce. Rád bych uvedl detaily, ale mnohé uvést nemohu, protože si je 



nepamatuji a ty, které mě v mysli utkvěly by vedly svým zveřejněním k zneuctění mých 
kamarádů. Nicméně hodně obecně: Rádi na toto soustředění vzpomínáme (přinejmenším ti 
fyzicky zdatnější). 
 
Do nové herní sezóny 2023/2024 dochází k obměnám v sestavě. Pro přílišné vytížení opouští 
základní sestavu Peklák a nahrazuje ho Zelfel. Naštěstí jméno Adam zůstává. Dále se přidává 
dnes už legenda více nehrající než hrající Patrik Feštr. Ale Vás asi zajímají spíše herní 
výsledky. Po famózním finiši v I. pololetí máme, při vší skromnosti, ambice do nového 
ročníku ty nejvyšší. Sbíráme vítězství za vítězstvím a jediný tým, který komplikuje náš 
nevyřčený, ale každému známý sen – vyhrát KP I. třídy Libereckého kraje, je družstvo 
z Vysokého nad Jizerou. Tento tým složený z čekatelů na penzi pobláznil jeden Suchánek 
a staříci touží ještě jednou stanout na piedestalu krajské soutěže. Turnováci před koncem 
roku 2023 vedou tabulku průběžného pořadí jen o čtyři body, když za podzimní průběh 
soutěže jsme získali 32 z 36 možných bodů a ztratil jen 7 setů. Turnovští na jaře 2024 při 
absenci smečařů zaváhají na smržovské palubovce, když ztratí dva body vlivem prohry 
v pátém setu. Jenže zaváhá i Vysoké, takže při posledním utkání sezóny má Turnov přeci jen 
jedno zápasové vítězství k dobru. K radosti hráčů je hala při vzájemném měření s Vysokým 
plná fanoušků a fanynek a za báječné atmosféry si turnovští zapíší posledních pět bodů, a 
s náskokem tak obsazují 1. místo I. třídy Libereckého kraje. 
 
Třetí víkend v dubnu se družstvo mužů zaslouženě účastnilo kvalifikace o 2. ligu skupiny B 
za účasti dalších soupeřů z Prahy (Hostivař), Pardubicka (Chvaletice) a Králova Hradce 
(Slavia "B"). Ze tří utkání si Turnov odvezl 3 body a obsadil v kvalifikačním turnaji 3. místo 
(nepostupové). Ostudu jsme rozhodně neudělali a zahráli jsme si výborně. Děkujeme vedení 
oddílu za podporu v právě ukončené sezóně, v níž se mužský tým TJ Turnov vrátil tam kam 
patří, tj. na špičku kraje s ambicemi přesahu do vyšších soutěží.  
 

 
 
Muži TJ Zikuda Turnov – vítězové KP1 Libereckého kraje (2023-2024) – horní řada zleva: Adam Zelfel, Lukáš 
Vencálek, Patrik Feštr, Tomáš Chmelík, Patrik Janovič, Jan Kudrnáč, Ondřej Zikuda, Dominik Musílek, Ota 
Procházka, dolní řada zleva: Tomáš Kuncíř, David Černý, Daniel Svoboda a Pavel Mašek 



 
Konečná tabulka KP1 Libereckého kraje mužů (LIB-M-1) (2023–2024) 

1 
 

TJ Zikuda Turnov 24 20 2 1 1 68:21 2102:1770 65 
2 

 
TJ Vysoké nad Jizerou 24 16 2 3 3 62:29 2142:1834 55 

3 
 

Tělovýchovná jednota Bižuterie 24 12 5 1 6 56:37 2101:2040 47 
4 

 
Tělovýchovná jednota Spartak Smržovka 24 9 3 2 10 44:47 1961:2023 35 

5 
 

Vrtule Frýdlant 24 3 2 5 14 31:63 1932:2131 18 
6 

 
Tělovýchovná jednota Lokomotiva Liberec  24 3 2 3 16 31:61 1857:2079 16 

7 
 

Volejbalový klub Malá Skála 24 2 3 4 15 30:64 1923:2141 16 
 

 

Zpráva o činnosti žen – Jana Matějková 

„Jakou sezonu 2023/2024 mělo družstvo žen? Další sezonu jsme strávily víc než jen plněním 
volejbalových snů, ale také vytahováním písku ze spodků plavek na přípravě na krajskou 
soutěž. Nyní je ideální čas se sejít a zrekapitulovat naše zážitky! 
 
Nechme se zavést na pláži, kde jsme začaly naše dobrodružství – s pískem mezi prsty 
a sluncem na obloze jsme formovaly nejen naše postavy, ale i týmové spojení. 
Beachvolejbal na písku byl pro nás víc než jen trénink, byl to test naší odhodlanosti 
a schopnosti vydržet i v nejžhavějších podmínkách! 
 
Ale jakmile se léto pomalu stočilo ke konci, naše dobrodružství pokračovalo v hale. 
Soustředění na konci srpna nám dalo novou perspektivu a sílu pro nadcházející výzvy – 
jednou z nich byl krajský přebor žen I. třídy. Místo standardních deseti družstev v lize jsme 
se ocitly ve společnosti pouhých pěti týmů, což znamenalo, že naše cesta za vítězstvím byla 
sice kratší, ale o to intenzivnější. A kdo by řekl, že naše nejdelší cesta povede jen do 
Varnsdorfu! Což je tak nějak na opačné straně spektra od našich běžných ligových 
brněnských výprav. 
  
A co se týče našich výkonů na hřišti, byly stejně rozmanité jako naše cesty. Začaly jsme 
lehkým zaváháním v prvním podzimním zápase s Jabloncem, ale brzy jsme našly svůj rytmus 
a držely se na podzim už jen vítězstvích. A druhého místa v tabulce se držíme až do samého 
konce. Jaro nám sice přineslo pár těsných proher, ale naše odhodlání nás drželo na správné 
cestě. Do sezony jsme šly s pokorou a respektem. Nutno říct, že oproti minulému roku nám 
nová sezóna přinesla zpět trochu jistoty v nás. A nyní jsme připravené čelit novým výzvám 
s odhodláním a touhou po úspěchu. 
Nakonec, po celém kolektivním úsilí na hřišti jsme zakončily sezónu tak, jak se dle naší 
tradice sluší a patří – na chatě – tentokrát na Bosně, kde jsme si užily kromě nečekaného 
sněhu spoustu smíchu, společných historek a nezapomenutelných chvil. 



 
Takže pojďme pokračovat v naší cestě s úsměvem na tváři a nezapomeňme si vzít toto 
dobrodružství s sebou do další sezóny, ať už bude jakákoli! Jsme skvělý tým a společně 
můžeme být neporazitelné. 
 
V sezoně nastoupily: Bubáková Veronika, Černá Štěpánka, Hejduková Klára, Horáková 
Markéta, Hyblerová Zuzana, Karlová Nikola, Matějková Jana, Plocová Michaela, Smrkovská 
Monika, Svobodová Zuzana, Sztymonová Dagmar, Václavů Anna a Vaníčková Petra 
 
Závěrem děkuji umělé inteligenci za rozvinutí mých obvyklých velmi stručných a věcných 
vět. 
 
Zdraví Mladé a Krásné“ 
 

 

 

Ženy TJ Zikuda Turnov (2023–2024) – horní řada zleva: Petra Vaníčková, Štěpánka Černá, Markéta Horáková, 
Klára Hejduková, Anna Václavů, Nikola Karlová, dolní řada zleva: Michaela Plocová, Zuzana Hyblerová, Zuzana 
Svobodová a Jana Matějková 
 



Konečná tabulka KP1 Libereckého kraje žen (LIB-Z-1) (2023–2024) 

1 
 

TJ Bižuterie Jablonec nad Nisou 16 13 2 1 0 47:14 1481:1224 44 
2 

 
TJ ZIKUDA Turnov 16 10 1 2 3 39:19 1351:1170 34 

3 
 

TJ Bižuterie Jablonec n/N B 16 4 3 2 7 28:36 1350:1432 20 
4 

 
Tělovýchovná jednota Jiskra Nový Bor 16 3 3 0 10 23:39 1249:1446 15 

5 
 

TJ Slovan Varnsdorf 16 0 1 5 10 18:47 1320:1479 7 
 

 

Zpráva o činnosti juniorek U20 – Michaela Kočová 

 

Naše sezóna pro soutěžní ročník 2023-2024 nám jako každý rok začala na srpnovém 
semilském soustředění, kde došlo k tmelení částečně doplněného týmu a zároveň 
k intenzivnímu tréninku 2x denně. Náš tým pro většinu hráček čekala výzva v podobě 
celorepublikové soutěže a to 2.ligy dívek do 20 let.  
 
První zápas na domácí půdě proti týmu z Ústí nad Labem byl tvrdý náraz s realitou 
a v kombinaci s marodkou a nervozitou, která se dostavila jsme neuhrály žádný bod. Další 
zápasy jsme však již naplněné představou, že Ústí bylo adept na postup zvládaly lépe. 
S dalšími soupeři z Teplic, Náchoda, pražského Meteoru a Dansportu jsme hrály vyrovnané 
zápasy a těsně se nám nepodařilo postoupit do vyšší skupiny. Z 5. místa jsme ve velice 
výhodné bodové situaci hrály barážovou skupinu, kterou se nám proti týmům Pardubic, 
Svitav a Žďáru nad Sázavou podařilo poměrně s přehledem vyhrát. V celkovém součtu tým 
odehrál 32 soutěžních utkání s bilancí 18 výher a 14 porážek.  
 
Závěrem bychom chtěli poděkovat týmu žen, se kterými jsme během sezony odehrály 
několik přátelských utkání, dále pak týmu kadetek, které nám v několika zápasech 
vypomohly při velké marodce a v neposlední řadě chceme poděkovat oddílu za možnost si 
tuto soutěž zahrát a za skvělé prostředí, které nám oddíl poskytuje.  
 
V sezoně nastupovaly: nahrávačky Veronika Zárybnická, Míša Tomešová, univerzálky 
Veronika Podzemská a Vanesa Volková, na postu smečaře Míša Kočová, Anička Šebestová, 
Lea Pavlatová, na postu blokařek Anežka Kubánková, Anička Suchomelová a Klára 
Wernerová, na postu Libera Julie Pazderská a Barča Hrdinová, trenér Tomáš Kuncíř. 
 

Tréninková skupina juniorek U20 byla vedena trenérem Tomášem Kuncířem. Ten se po 
několika letech, kdy se této skupině věnoval, rozhodl svou trenérskou činnost pro tuto chvíli 
ukončit. Tato skupina se pro následující sezonu 2024-2025 spojí se současnou skupinou 
kadetek a jejich trenérů. 



Tabulka 2. ligy U20 žen (2-U20-C) – 1. část (2023–2024) 

1 
 

Volejbal Ústí nad Labem 20 14 2 1 3 50:22 1646:1363 47 
2 

 
INLAB SK Meteor Praha 20 11 4 0 5 48:27 1696:1550 41 

3 
 

VK Šanov Teplice 20 7 1 6 6 40:41 1714:1748 29 
4 

 
SPORT KLUB Náchod 20 7 1 3 9 36:43 1697:1746 26 

5 
 

TJ Zikuda Turnov 20 7 2 0 11 31:44 1624:1728 25 
6  SK Dansport Praha 20 3 1 1 15 24:52 1535:1777 12 
 

Tabulka 2. ligy U20 žen (2-U20-O) – 2. část 7-12 (C+D) (2023–2024) 

1 
 

TJ Zikuda Turnov 20 13 2 3 2 52:26 1813:1358 46 
2 

 
SPORT KLUB Náchod 20 12 2 0 6 46:25 1591:1279 40 

3 
 

TJ Svitavy 20 11 1 4 4 46:31 1717:1534 39 
4 

 
SK Dansport Praha 20 7 2 2 9 36:39 1594:1426 27 

5 
 

TJ Sokol Pardubice I. 20 5 3 2 10 33:43 1545:1629 23 
6  TJ Žďár nad Sázavou 20 1 1 0 6 8:57 523:1557 -7 
 

 

Juniorky U20 TJ Zikuda Turnov (2023–2024) – horní řada zleva: Veronika Podzemská, Anna Suchomelová, Lea 
Pavlatová, Veronika Zárybnická, Anna Šebestová, Anežka Kubánková, uprostřed: trenér Tomáš Kuncíř, dolní 
řada zleva: Julie Pazderská, Vanesa Volková, Michaela Kočová, Klára Wernerová, Michaela Tomešová a Barbora 
Hrdinová 



Zpráva o činnosti kadetek U18 – Jiří Zýka 
 
Tým kadet U18 vedlo v sezoně 2023-2024 trenérské trio Jiří Zýka, Jan Mlejnek a Jiří Šulc. 
Kadetky hrály 2 soutěže. Hlavní soutěží byla 2. liga U18, doplňkovou soutěží pak krajský 
přebor U22. 

„Sezónu jsme začali soustředěním v Semilech, které bylo velmi zdařilé – jak rozvojem fyzičky 
i dovedností, tak i utužením party. V týmu máme na tuto sezónu celkem 13 hráček – z tohoto 
jsou dvě na hostování z Dukly Liberec (Markéta Ostrá a Eliška Hůlková) a nově k nám přišla 
i Viki Mertová. Celou sezónu trénujeme 3x týdně – v úterý se soustředíme na individuální 
dovednosti, ve středu také + kondiční příprava a v pátek je trénink zaměřený na herní 
systémy. Je fajn, že se letos holkám věnujeme celkem ve 3 – já + Jirka Šulc + Honza Mlejnek 
(klukům velké poděkování za profi přístup). 

     Soutěž U18 – 2.liga byla pro nás velkou neznámou. Úroveň byla trochu nižší, než jsme 
původně očekávali, ale absolvovali jsme řadu kvalitních utkání. Z pohledu rozvoje 
dovedností holek, i přesto že jich většina ještě patří do kategorie U16, byla tato varianta 
určitě vhodná. Celý tým se volejbalově posunul, jak technicky, tak i výkonnostně. 

     V první části jsme skončil na 2.místě za TJ Jirkov – tento jediný tým nás porazil ze čtyř 
zápasů v poměru 3:1. S ostatními družstvy jsme měli pozitivní bilanci. Do nadstavby jsme 
postoupili z druhého místa – v této části jsme se opět umístili na 2. místě (za Jirkovem).  

     Toto 2.místo z nadstavby nás posunulo do 1.kola kvalifikace o 1.ligu U18. Toto první kolo 
jsme sehráli proti Nymburku. Bohužel nás v této době postihla velká marodka (sádra, 
výrony, virózy...) + skončila aktivně Ivča Linhartová. Na kvalifikaci jsme jeli v pouhých 
8 hráčkách, z čehož 3 celý týden netrénovaly z důvodu nemoci. Nakonec jsme s Nymburkem 
prohráli 2:3, 1:3. Tímto naše působení v 2. lize U18 letos skončilo. 

     Sezóna nám ještě nekončí. V květnu jedeme reprezentovat město Turnov na přátelskou 
akci do Lucemburska a v červnu náš tým bude základem pro výběr KCM – pro letní dětskou 
olympiádu, která proběhne v Táboře. 

     Rádi bychom celou sezónu ukončili klasickým antukovým turnajem v Dřevěnici – první 
víkend v srpnu.  A pak již tradiční start nové sezóny – koncem srpna na soustředění.“ 

 

 

 



 
 
TJ Zikuda Turnov – kadetky U18 (2023-2024) – horní řada zleva: Marie Čivrná, Klára Zýková, Ivana Linhartová, 
Viktorie Mertová, Markéta Ostrá, prostřední řada zleva: Anna Ruckensteinerová, Martina Šulcová, Linda 
Peštová, Kristýna Šulcová, Bára Bratršovská, dolní řada zleva: Kateřina Zelnická a Adéla Donátová 
 
 
Tabulka 2. ligy U18 žen (2-U18-A) – 1. část (2023–2024) 

1 
 

VK Jirkov 20 16 2 1 1 56:13 1604:1156 53 
2 

 
TJ Zikuda Turnov 20 11 3 1 5 46:28 1625:1522 40 

3 
 

SKV Ústí nad Labem 20 11 1 0 8 40:29 1544:1474 35 
4 

 
TJ EMĚ Mělník 20 10 1 3 6 44:33 1755:1588 35 

5 
 

VSK Spartak Děčín 20 5 0 2 13 22:45 1284:1515 17 
6  VK Šanov Teplice 20 0 0 0 20 0:60 944:1501 0 
 

Tabulka 2. ligy U18 žen (2-U18-I) – 2. část 1-6 (A+B) (2023–2024) 

1 
 

VK Jirkov 20 16 2 1 1 57:12 1637:1219 53 
2 

 
TJ Zikuda Turnov 20 12 1 2 5 46:27 1620:1482 40 

3 
 

SKV Ústí nad Labem 20 9 2 1 8 37:36 1593:1462 32 
4 

 
TJ Baník Příbram 20 7 4 1 8 39:40 1673:1741 30 

5 
 

VSK Baník Sokolov 20 5 1 3 11 29:47 1549:1714 20 
6  TJ Sokol Vejprnice 20 1 0 2 15 12:58 1249:1703 3 



Kvalifikace o postup do 1. ligy U18-Z 

Turnovské kadetky získaly v druhé části 2. ligy druhé místo, čímž si zajistily postup do 
prvního kola kvalifikace o postup do první ligy U18. Ve dvojzápase proti Volleyball Nymburk 
svým soupeřkám podlehly a do finálního kola kvalifikace nepostoupily. 

Vollyball Nymburk – TJ Zikuda Turnov 3:1 (20, -23, 23, 22) 

Vollyball Nymburk – TJ Zikuda Turnov 3:2 (22, -17, 13, -20, 12) 

 

 

Turnovačky, které se zúčastnily kvalifikace o postup do 1. ligy U18 (dvojzápas proti Volleball Nymburk dne 13. 4. 
2024) – horní řada zleva: Klára Zýková, zraněná Kateřina Zelnická, Viktorie Mertová, Markéta Ostrá, Eliška 
Hůlková, Linda Peštová, dolní řada zleva Adéla Donátová, Kristýna Šulcová a Matina Šulcová 

 

 

Krajský přebor juniorek U22 

Družstvo kadetek hrálo jako doplňkovou soutěž krajský přebor juniorek U22. V něm skončilo 
v celkové pořadí na konečném 5. místě.  
 



Konečné pořadí KP U22-Z Libereckého kraje (2023-2024): 1. TJ Bižuterie Jablonec nad Nisou 
„A“ 74 b., 2. TJ Jiskra Nový Bor 69 b., 3. Beach Volley Vratislavice n. N. 61 b., 4. USK Slavia 
Liberec 57 b., 5. TJ Zikuda Turnov 52 b., 6. Schrödingerův institut Varnsdorf 49 b., 7. Vrtule 
Frýdlant 42 b., 8. TJ Lokomotiva Česká Lípa 39 b., 9. TJ Bižuterie Jablonec nad Nisou „B“ 35 b., 
10. TJ Sokol Mnichovo Hradiště 22 b., 11. Dukla Liberec 20 b., 12. TJ Slovan Varnsdorf 18 b., 13. 
Sportovní klub ToRiK Doksy 6b. 
 
 

Zpráva o činnosti starších žákyň U16 – Iveta Donátová  

Družstvo starších žákyň je poměrně velké a stále do něj přicházejí nové hráčky, které se 
chtějí věnovat volejbalu. Hráčky byly rozděleny do družstva „A“ a „B“ a hrály krajský přebor 
U16. Starší žákyně vedlo v sezóně 2023-2024 trenérské duo Iveta Donátová a Nikola Karlová. 

„Družstvo starších žákyň se v letošní sezóně účastnilo Krajského přeboru v šestkovém 
volejbale. Díky hojnému počtu hráček jsme měly možnost sestavit dvě družstva. Šestkového 
volejbalu se část hráček účastnila již druhou sezónu, takže věděly, co je čeká. Pro některé 
tato sezóna byla premiérou na velkém hřišti, jelikož loňskou sezónu se účastnily pouze 
čtyřkového volejbalu.  
 
Družstvo „A“ začalo sezónu slušnými výkony, které zajištovaly dobré pozice v rámci celkové 
tabulky. Tento výkon byl možný, jelikož na zápasy jezdila děvčata v plném počtu a s radostí 
ze hry. V průběhu sezóny děvčata samozřejmě potkala řada zklamání a pádů, které zasáhly 
do celkové týmové nálady a celkového nasazení. Družstvo „A“ se tedy nakonec umístilo na 
10. místě s 63 body. 
 
Družstvo „B“ se skládalo z děvčat, která se s šestkovým volejbalem teprve seznamovala. 
Děvčata byla zprvu nevěděla, co mají čekat od sebe navzájem a také od soupeřů. Dívky 
strávily celou sezónu přeskakováním mezi 4. a 5. ligou, kde ovšem hrály se soupeřkami, 
které se tuto sezónu zúčastnily šestkového volejbalu poprvé. Družstvo „B“ se umístilo na 
konci sezóny na 19. místě celkové tabulky s 18 body. 
 
Z našeho pohledu byla první část sezóny byla dobrá, navázaly jsme na letní soustředění 
a holky se zlepšovaly a posouvaly jako skupina, a to v rámci obou týmů. Holky chodily 
pravidelně na tréninky a byl vidět výkonnostní posun u všech hráček. Zatímco v druhé části 
sezóny bychom mohly říct, že se jejich ochota pravidelně chodit na tréninky a „obětovat“ 
jeden den víkendu na zápas, ztratila. 
 
Během sezóny se kategorie straších žákyň rozrostla o 8 nových hráček, které s volejbalem 
začínají a postupně se začínají aklimatizovat.“ 
 
 



Soupiska TJ Zikuda Turnov „A“ – U16: Barbora Benešová, Nela Hlubučková, Natálie Karlová, 
Natálie Podolková, Karolína Sztymonová, Veronika Tůmová, Petra Zikudová, Eliška 
Záchelová, Sofie Šebková 
 
Soupiska TJ Zikuda Turnov „B“ – U16: Kateřina Brožová, Viktorie Jirošová, Kristína Kořínková, 
Kristína Lhotáková, Klára Melichová, Viktorie Vanclová, Veronika Volková 
 

Konečné pořadí KP U16-Z Libereckého kraje (2023-2024): 1. TJ Jiskra Nový Bor 118 b., 2. 
Dukla Liberec „A“ 111 b., 3. SK Ještědská Liberec 109 b., 4. TJ Bižuterie Jablonec nad Nisou 104 
b., 5. Vrtule Frýdlant 65 b., 6. Schrödingerův institut Varnsdorf 86 b., 7. TJ Slovan Varnsdorf 
„A“ 85 b., 8. SK Hodkovice nad Mohelkou 79 b., 9. TJ Jiskra Nový Bor „B“ 73 b., 10. TJ Zikuda 
Turnov „A“ 63 b., 11. Beach Volley Vratislavice nad Nisou 62 b., 12. TJ Lokomotiva Česká Lípa 
58 b., 13. TJ Bižuterie Jablonec nad Nisou „B“ 45 b., 14. TJ Slavia Liberec 44 b., 15. TJ Sokol 
Mnichovo Hradiště 40 b., 16. SK Ještědská Liberec „B“ 25 b., 17. Dukla Liberec „B“ 20 b., 18. TJ 
Slovan Varnsdorf „B“ 19 b., 19. TJ Zikuda Turnov „B“ 18 b., 20. SK ToRiK Doksy 8 b. 

 

Starší žákyně U16 TJ Zikuda Turnov (2023–2024) – horní řada zleva: Karolína Sztymonová, Natálie Podolková, 
Petra Zikudová, Nela Hlubučková, Barbora Benešová, dolní řada zleva: trenérka Iveta Donátová, Natálie 
Karlová, Adéla Donátová, Veronika Tůmová a trenérka Nikola Karlová 

 



 

Starší žákyně U16 „A“ a „B“ (2023-2024) při tréninku 

 

Zpráva o činnosti starší přípravky a mladších žákyň – Zuzana 
Hyblerová 

„Sezóna 2023-2024 byla zvláštní tím, že jsme trénovaly společně 2 věkové kategorie: starší 
přípravku a mladší žactvo. Většinou trénink vedly 3 trenérky: Já, Terka Zikmundová a Péťa 
Vaníčková a jako záskok vypomáhali: Alča Zummerová, Tomáš Turek, mamka Tereza 
Hořínková a sám velký Pavel Starý ☺ 
  
Celkem máme přihlášeno 40 dětí, ale pondělky jsme chudší o 2 kluky: Jonáše Hořínka a Míšu 
Zikmunda, kteří trénují v a i reprezentují Mnichovo Hradiště. Když se ale potkáváme na 
turnajích jsme na ně pyšní a fandíme jim. 
Z těch 40 dětí naštěstí ještě nikdy nepřišly úplně všechny – rekord máme 33 dětí. Jak na 
potvoru se nejčastěji děti schází v prvočíslovém počtu, takže udělat stejně početné skupiny, 
dvojice nebo trojice fakt nejde…samozřejmě si vždy poradíme, jsme chytré holky. ☺ 
    
Při trénincích využíváme všechny pomůcky z nářaďovny a moc děkujeme, že je našim novým 
požadavkům vždy vyhověno. Tréninky jsou složené ze cvičení na sílu, postřeh, rychlost, 



zdatnost, výskok, vytrvalost a samozřejmě techniku a jsou z našeho pohledu hezky 
rozmanité. Největší radost mají ale děti z tréninků, na kterých je necháme jen hrát. Hrací 
tréninky jsou většinou těsně před turnaji BMV a před čtyřkami. 
 
Za letošní sezónu jsme se zúčastnili 8 turnajů v barevném minivolejbale (naše kategorie je 
oranžová, červená a modrá). Navštívili jsme Vanďák, LBC, JBC, Rovensko, Mnichovo Hradiště 
a Rokytnici. Kdo teď pozorně poslouchal a sčítal, ano, počet měst nesedí, protože někteří 
pořadatelé se opakovali. Turnaje byly velmi výživné! Víme, že příští rok určitě vynecháme 
Mnichovo Hradiště, kde se turnaj vymkl z rukou ještě před jeho začátkem a pak už se to 
vezlo. Chaos to byl nepopsatelný! Konec byl plánovaný na 13:00, takže děti (i my) jsme 
s sebou měli malou svačinku s vidinou oběda po skončení turnaje. Mezitím, co se 
odehrávalo předposlední kolo turnaje, do haly začali přicházet a pomalu se rozcvičovat 
futsálisti, kteří měli halu zajednanou od 15:00. Tušíte správně, turnaj se nedohrál a 
vyhlašovaná umístění byla jen orientační – počítalo se jen to, co se stihlo :-/ A zrovna na 
tenhle turnaj jsme dali povinnou docházku, protože se konal blízko, za Turnov bylo 
přihlášeno 11 týmů a snad všechny děti tam měly své rodiče, někteří i prarodiče. No…byl to 
zážitek a nikdy víc...    
 
Jiné kafe to bylo v Jablonci, kde se turnaje účastnilo celkem 73 týmů, což je cca 200 dětí na 
14 hřištích! (z toho 15 týmů turnovských). Vše se dohrálo a v klidu vyhlásilo. Což bylo v tom 
množství obdivuhodné! Nejvíc se nám ale líbily komornější turnaje v Rovensku a v Rokytnici, 
kde byl navíc perfektně vybavený bufet ☺ Turnovský oddíl byl na všech turnajích 
nejpočetnější skupinou a byli jsme na všechny týmy moc hrdí – my i fandící rodiče. ☺ 
 
Před sezónou 2023-2024 jsme přihlásily 2 týmy čtyřek do kategorie U14 a počítaly jsme s tím, 
že se 11 hráček nějak prostřídá. Nakonec ale 3 hráčky s volejbalem sekly, což byla čára přes 
rozpočet a my jsme měly co dělat, abychom všech 6 kol turnaje odehrály. Úrazy, nemoci a 
lepily jsme to, jak jsme mohly... Jen na 2 kola jsme byly v plánovaném obsazení. A jak to 
dopadlo? „A“ tým ve složení: Hyblerová, Chmelíková, Kybalová, Lhotáková a Mlejnková 
zakončily sezónu minulý týden 11. místem ve 2. lize a „B“ tým ve složení: Dolejšová, 
Kořínková, Rakoušová, Slavíková na 15. místě ve 4. lize z celkových 18 družstev. 
 
Protože je většině holkám teprve 11 a byly jedny z nejmenších v soutěží, považujeme jejich 
umístění za úspěch. Mají ještě 2 sezóny před sebou ve stejné soutěži, tak snad trochu 
vyrostou a ještě něco natrénujeme. 
 
Mimo soutěže se 4 turnovské naděje zúčastnily dvoudenního tréninku benjamínků 
libereckého kraje. Nominovanými byly: Alžběta Kořínková, Josefína Dolejšová, Denisa 
Krejčová a Linda Kybalová (svoji Val jsem do výběru nedala, protože kritériem výběru byla 
výška rodičů – taková diskriminace, smečař ani libero nemusí být čahouni, když jsou šikovní, 
že jo…). 
 



Příští rok nám odejde 1-2 hráčky do staršího žactva a z mladší přípravky nám jich přijde 
nevím kolik, to bude překvapení ☺  Každopádně se těšíme na další výzvy a pokroky, kterou 
jsou za ten rok hodně znát! Díky!“ 
 

 
 

Turnovská starší a mladší přípravka na turnaji BMV v Rokytnici nad Jizerou (sezóna 2023–2024) 

 

Zpráva o činnosti mladší přípravky – Kateřina Zajgerová, prečetl Jan 
Filip 

„Mladší přípravku trénujeme ve třech -  Kateřina Zajgerová, Tereza Kovářová a Tereza 
Zikmundová. Trénujeme dvakrát týdně jednu hodinu, v pondělí a ve čtvrtek. Přes zimu 
v tělocvičně Gymnázia Turnov, přes léto na volejbalových kurtech v Ohrazenicích. 
V současné době máme 16 dětí, z toho ale pouze 2 chlapce. Z dětí je dobrá parta, jen velmi 
náhodně se setkáváme s nesportovním či nekamarádským chováním. Přístup rodičů je také 
veskrze pozitivní a přátelský. 

Zaměřujeme se převážně na  všeobecnou pohybovou průpravu, běžeckou vybavenost, 
posilování a samozřejmě na práci s míčem. Do starší přípravky již přecházejí děti, které umí 
solidně pinkat. 



Na jaře jsme se zúčastnili dvou turnajů – v Novém Boru a v Liberci. Z Nového Boru jsme 
přivezli 3 medaile. Na podzim bohužel už žádný turnaj nebyl. Je to škoda, protože děti mají 
turnaje rády, i když občas nějaká slzička ukápne.  

Na podzim bychom chtěli turnaj uspořádat v Turnově. Do starší přípravky opět pošleme jen 
šikovné děti. 

Přejeme vám hezkou výročku a hodně elánu do dalších volejbalových zážitků.“ 

 

Zpráva o činnosti beachvolejbalu mládeže – David Černý 

Od začátku července 2023 jsem měl tu čest vést mládežnickou skupinu nadšenců pro 
plážový volejbal, která se sestávala převážně z úplných začátečníků – rozpětí ročníků 
narození 2007-2010.  
 
Naše setkání probíhala jednou týdně v novém beachvolejbalovém areálu. Během léta jsme 
odtrénovali celkem 11 tréninků + jedno celodenní soustředění. Průměrná účast na začátku 
byla zhruba 6 nadšenců – virálně se však tato skupina rozrůstala a návštěvnost tréninků 
měla vzestupnou tendenci. Konečný počet zájemců při podzimní uzávěrce přihlášek byl 
dvanáct. Z toho 8 lehce upovídaných dívek a 4 naslouchající chlapci. Jmenovitě: 
Hobelantová Elis, Žežulková Andrea, Knížková Izabela, Václavů Martina, Levycka Jaroslava, 
Hrdličková Viktorie, Nosková Laura, Kořínková Agáta, Bičík Filip, Marek Vojtěch, Vrzáň Lukáš, 
Zajger Lukáš. 
 
Od začátku měsíce října 2023 až do konce dubna 2024 jsme měli (máme) k dispozici 
tělocvičnu ZŠ „na dívčajdě“. Důraz byl kladen především na zlepšování základních 
technických dovedností jako jsou podání, přihrávka, smeč, blok a nahrávka. Dále jsme 
pracovali na posilování středu těla, koordinaci obranných a útočných pohybů, souhře dvojic 
apod. Velice si cením především toho, že i při provizorních podmínkách (nízký strop, kde 
bych ani já neměl při výměně žárovek závratě; rozpadající se síť a někdy až skoro 
depresivně problikávající již zmíněné osvětlení u stropu) se podařilo, že na trénink 
docházela děcka vždy v hojném počtu. Cítil jsem se tedy až provinile, když jsem chyběl na 
třech trénincích (jednou z pracovních důvodů, podruhé a potřetí kvůli mé slabé imunitě, 
která neodolala počasí v zimním období). Tímto bych chtěl poděkovat své ženě Štěpánce za 
obětavé a dětmi vítané zastoupení mé osoby na dvou trénincích. A dále také své druhé ženě 
(se kterou si volám o něco více než se svoji první ženou) Tomášovi Turkovi, že mě také 
jednou směle zastoupil. Celkem jsme tedy zatím v tělocvičně odtrénovali 25 tréninků. 
 



 
 
Beachvolejbalová skupina mládeže při letním tréninku v našem areálu 
 
S příchodem léta a po lehkém nátlaku účastníků této skupiny plánujeme zvýšit intenzitu 
našich tréninků na dvakrát týdně. Chci, abychom toto léto co nejvíce vytěžili (když počasí 
a správce dovolí) a načerpali tak motivaci a dostatek pozitivních sil, až budeme na podzim 
plačky čistit míče od písku a přesouvat se opět na tvrdou palubovku.  
Snažím se to však zatím vidět pozitivně, aneb snow volleyball také forma volejbalu.  
 

 

Beachvolejbalová skupina mládeže při zimním tréninku v tělocvičně Dívčajdy (sezóna 2023-2024) - horní řada 
zleva: Filip Bičík, Lukáš Vrzáň, Vojtěch Marek, Martina Václavů, Agáta Kořínková, Laura Nosková, dolní řada 
zleva: Elis Hobelantová, Izabela Knížková a Jaroslava Levycka 



Zpráva o činnosti „Vořežprutů“ – Janek Blažek 

Tým Vořežpruti – neslyšeli jste o nás? Nechlubíme se, neprezentujeme se. Jmenný seznam 
jednotlivých členů není podstatný. Ale pokud mezi nás někdy zavítáte, určitě se toho hodně 
naučíte. A to jak po stránce sportovní, tak i po stránce duchovní. 
 
Dlouhodobou vizí našeho týmu je dosažení štěstí a blaženosti. Cestou k dosažení této vize je 
uskutečňování pravidelně se opakujících kroků spočívajících v nedělních odpoledních 
setkáváních se na antuce. A stejně jako u nirvány, jak ostatně určitě víte, štěstí a blaženosti 
je možné dosáhnout pouze cílevědomou praxí, při které zjišťujeme, že to, co člověk pociťuje 
jako subjektivní existenci, je relativní. 
 
Scházíme se tedy, abychom se vysvobodili ze subjektivní existence, protože nevysvobozený 
prožívá sám sebe jako něco individuálního, a tedy odděleného od reality. A nevysvobozený 
proto trpí. 
 
Jak už jsem zmínil, tým Vořežprutů naplňuje svoji činnost primárně o nedělních 
odpoledních, kdy se schází na antukových kurtech. Zde probíhá trénink pod vedením 
zkušených trenérů a gurů tohoto sportu. Tréninky bývají vícefázové. Klasická třífázovka – 
rozcvičení, technické dovednosti a hra. Často ale poté nastupuje ještě čtvrtá fáze a pátá 
fáze. Tedy elektronická tužka a rozbor životních výher či proher pod vedením koučů z Plzně 
a Karibiku. Po páté fázi pak již nezřídka nastupuje kýžený stav štěstí a blaženosti. Čas se v té 
chvíli může stát relativním a trénink může vstoupit do fáze šesté. V té se naše vize a 
hodnoty dostávají do přímého konfliktu s vizemi a hodnotami našich žen. Vysvobozený se 
tak může velmi rychle stát nevysvobozeným a znovu začít trpět. Ale my víme, jedině vytrvat 
a nenechat se odradit, to jsou důležité vlastnosti na cestě k dosažení cílů. Někdy to může 
být obtížné, ale pokud si udržíme pevnou vůli a budeme se držet svého směru, jedině pak 
můžeme další neděli dosáhnout opětovného stavu štěstí a blaženosti. 
 
Chceš-li být jedním z nás … a je-li tvé pohlaví heterogametické (XY) … prostě pokud máš 
kulky…, přijď a život se ti od základu změní. 
 

 

Zpráva o činnosti „Pozdního sběru“ – Petra Bernatová 

Zástupkyně skupiny Pozdního sběru krátce informovala účastníky výroční schůze o jejich 
činnosti. Skupina se přes zimu schází pátky v tělocvičně Špéry, přes léto pak na antukových 
a beachvolejbalových kurtech. 

 



Zpráva o beachi a beachvolejbalovém areálu a volnočasové zóně – 
sepsal Pavel Starý, info prezentoval Tomáš Turek 

V předchozí sezóně se podařilo za podpory a spolupráce mnoha subjektů dokončit 
beachvolejbalový areál a volnočasovou zónu. Realizaci projektu celou dobu nejvíce 
prosazovali Filip Stárek, Tomáš Mareš a Pavel Starý. Velké díky patří Sokolům Turnov za 
dlouhodobé bezplatné zapůjčení pozemku, kde byl areál vybudován. Na jeho zhotovení má 
největší zásluhu firma Zikuda – vodohospodářské stavby, která nás v této záležitosti 
podpořila i sponzorsky. Za finanční podporu děkujeme i Městu Turnov a drobným 
podporovatelům, kteří přispěli v zorganizované sbírce. Největší díky patří naší TJ, která nás 
podporuje v dokončování, dalším rozvoji a provozu tohoto areálu. 

 

Dokončený areál beachvolejbalového areálu a volnočasové zóny – začátek května 2023 

Výbor našeho oddílu jmenoval správcem celého areálu (antukové, beachvolejbalové kurty 
a volnočasová zóna) Tomáše Turka. Ten se začal hned od začátku intenzivně věnovat 
údržbě, dokončování, rozvoji a provozu celého areálu. Jeho hlavním pomocníkem se stala 
jeho žena Katka. V areálu se konala řada brigád, kterých se zúčastnili další členové oddílu. 
Tomáš byl později jmenován výborem oddílu Předsedou beachvolejbalové sekce, aby mohl 
v organizačních záležitostech beache oddíl oficiálně zastupovat. V průběhu času se vytvořila 
skupina, která začala připravovat beachvolejbalové akce. V této skupině jsou vedle Tomáše 
zejména David Černý, Jana Matějková a Štěpánka Černá. 



 

Slavnostní otevření celého areálu se uskutečnilo 14. června 2023. Za přítomnosti 
představitelů TJ Turnov, Sokola Turnov, firmy Zikuda, Města Turnov a celé řady zástupců 
z řad členů oddílu i široké sportovní veřejnosti byl areál slavnostně otevřen a představen 
všem přítomným. Během akce bylo sehráno exhibiční utkání beachvolejbalu, kde se 
představili špičky z oboru v čele s Janem Hadravou, Janem Dumkem a dalšími. 

Provoz areálu se pomalu rozvíjel, byl zprovozněn rezervační systém, začaly se pořádat první 
beachvolejbalové akce. 

 



 
Beachvolejbalový areál začal žít svým sportovním životem 

Na konci roku 2023 rozhodl výbor 
volejbalového oddílu, že na místě 
nevyužívaného druhého antukového 
hřiště vybudujeme na jaře 2024 třetí 
beachvolejbalové hřiště. To bude 
provizorní – písek bude umístěn na 
geotextílii mezi dřevěné mantinely. 
Náklady ponese oddíl volejbalu a 
značná část bude zhotovena 
svépomocí. Přítomnost třetího hřiště je 
nutností pro provoz celého areálu a 
pořádání řady zamýšlených akcí. 

                                                               Budování třetího beachvolejbalového kurtu – duben 2024 

Tomáš Turek na výroční schůzi představil plán akcí na následující beachvolejbalovou sezónu 
2024: 



 

 

Zpráva kulturního referenta – Vladislav Maruška 

Vladislav Maruška informoval účastníky o konaných akcích kulturně společenského 
charakteru – Mixohraní, Šóňova benefice, Volejbasketbál. Poděkoval ostatním za spolupráci 
a pozval na další plánovaný Volejbasketbál, který se uskuteční 18. ledna 2025. 

 

Výzvy a plány do budoucna 

• Chceme udržet kontinuitu rozvoje mládežnického volejbalu, abychom zajistili i 
budoucnost našich dospělých družstev. Velkou výzvou je obnovení chlapeckého 
volejbalu v žákovských a starších kategoriích, což by bylo i velké přání Petra Zikudy. 
Potřebujeme najít trenéra, který by si to vzal za své a postupně pomohl rozvinout 
chlapecký volejbal. 

• Absolutní zelenou dáváme rozvoji beachvolejbalu, který by nyní měl prokázat, že 
tato důvěra TJ i našeho oddílu je oprávněná a budeme pak moct uvažovat o dalším 
kroku při budování tohoto areálu. 

• Hledáme nové finanční partnery našeho oddílu. Kdokoliv by nám mohl pomoct nebo 
nás s někým kompetentní zkontaktovat, budeme moc rádi. 



• Tomáš Turek nahradil Pavla Starého ve výboru TJ. Pavel Starý ještě jeden rok bude 
působit ve výboru LKVS, poté pokračovat nechce a bylo by fajn, kdyby se našel 
nějaký člen oddílu, který by nás a semilský okres ve výboru LKVS v budoucnu chtěl 
zastupovat. 

• Chceme pokračovat v konání společensko-sportovních akcí. 
• Dále jsme otevření náboru nových členů a uvítáme, pokud se k nám dle našich 

potřeb přidají další trenéři. 
• V šestkovém volejbale nás čeká přechod na elektronické zápisy. Pavel Starý zajistí 

potřebné tablety a zorganizuje zaškolení. 

 

Poděkování   

• Na prvním místě bych rád poděkoval všem sponzorům našeho klubu. Ze všech bych 
vyzvedl zejména firmu Zikuda – vodohospodářské stavby, díky patří i podpoře Města 
Turnov, Libereckého kraje a Národní sportovní agentury. 

 

 

• Děkujeme všem aktivním členům, členům výboru, trenérům, rodičům, fanouškům.  
• Speciální díky patří Tomášovi Turkovi, jeho ženě a dalším, kteří drží prapor 

beachvolejbalu a rozvíjí další směřování našeho oddílu. 
• Díky i představitelům TJ Turnov v čele s vedoucím Filipem Stárkem a předsedou TJ 

Turnov, kteří měli lví podíl na realizaci projektu beachvolejbalových kurtů. Speciální díky 
patří i Petrovi Zikudovi, který nám při realizaci vycháel maximálně vstříc. 

• Díky i účetní Lence Menclové, která odvádí obrovské množství práce v dotačních 
programech.  

   

Diskuse 

• Během diskuze si vzal slovo Květoslav „Šóňa“ Šonský a pozdravil všechny přítomné 

a popřál oddílu, ať mu daří a dál se rozvíjí.   

 

 



Volby 2024 

Výroční členská schůze zvolila pro následující dvouleté funkční období (2024–2026) 
následující desetičlenný výbor volejbalového oddílu TJ Turnov: 

 

Předseda oddílu   Pavel Starý 

Hospodář oddílu    Aleš Pecina 

Předseda beachvolejbalové sekce Tomáš Turek  

Členové výboru Jan Blažek, David Černý, Kateřina Klejchová, Tomáš 
Kuncíř, Vladislav Maruška, Michaela Plocová, Daniel 
Svoboda 

 

 

Přehled oddílových trenérů v sezóně 2023-2024 

 

Šeftrenér oddílu  Pavel Starý 

Trenéři MP   Kateřina Zajgerová, Jan Filip 

Trenéři SP+U14Z  Zuzana Hyblerová, Tereza Zikmundová, Petra Vaníčková 

Trenéři U16-Z   Iveta Donátová, Nikola Karlová 

Trenéři U18-Z   Jiří Zýka, Jiří Šulc, Jan Mlejnek 

Trenéři U20-Z   Tomáš Kuncíř 

Trenér Beach – mládež David Černý 

Vedoucí družstva – ženy Jana Matějková 

Vedoucí družstva – muži Tomáš Kuncíř 

 

Správce beachvolejbalového a antukového areálu 

Tomáš Turek 



Usnesení výroční schůze oddílu volejbalu TJ Turnov 

26. dubna 2024, Sokolovna Turnov 

 

Výroční členská schůze volejbalového oddílu TJ Turnov 

 

1) s c h v a l u j e : 
 
a) Zprávu předsedy a šéftrenéra za rok 2023 přednesenou Pavlem Starým 
b) Zprávu o hospodaření za rok 2023 přednesenou Alešem Pecinou 
c) Zprávy o činnosti jednotlivých družstev přednesených jednotlivými trenéry a vedoucími družstev 
d) Zprávu kulturního referenta Vladislava Marušky 
e) Zprávu o beachvolejbalovém areálu a plánovaných akcích přednesenou Tomášem Turkem 

 

2)   v y s l o v u j e     p o d ě k o v á n í : 

a) všem, kteří pomáhali chodu oddílu ve svých funkcích, i těm, kteří přiložili ruku k dílu jiným 
způsobem 

b) všem sponzorům a partnerům za podporu našeho oddílu – zejména firmě Zikuda – 
vodohospodářské stavby, Národní sportovní agentuře, Libereckému kraji a Městu Turnov 

 

3)    u k l á d á    v ý b o r u   T J   

a) podporovat sportovní činnost dospělých a mládeže v šestkovém volejbale a beachvolejbale 
b) podporovat rozvoj beachvolejbalového areálu 
c) podporovat společensko-kulturní akce 
 

4) z v o l i l a 
 
a) mandátovou, návrhovou a volební komisi: Zuzana Hyblerová a Klára Hejduková  
b) nový výbor oddílu – předseda Pavel Starý, hospodář Aleš Pecina, předseda beachvolejbalové 

sekce Tomáš Turek, členové výboru Jan Blažek, David Černý, Vladislav Maruška, Kateřina 
Klejchová, Tomáš Kuncíř, Michaela Plocová a Daniel Svoboda 

 

Výroční členská schůze toto usnesení jednohlasně schválila. 

 

Za Návrhovou komisi: Klára Hejduková, v. r. 


